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Z á p i s 
ze zasedání Rady města Heřmanův Městec ze dne 7.1.2015    

 

Přítomno: 7 členů  

 

Program:  

1. Kontrola usnesení 

2. Dodatek k zásadám pro vydávání Leknínu 

3. Návštěva hejtmana Pardubického kraje v Heřmanově Městci 

4. Různé 

k bodu č. 1  

Kontrolu usnesení provedla paní Mifková. Podrobněji bylo vysvětleno plnění 

usnesení týkající se výběrového řízení na svozovou firmu na likvidaci odpadů, 

realizace zastávky autobusů u nádraží, plynofikace U Bažantnice, řešení lokality 

kempu a koupaliště. Pan starosta paní Mifkovou doplnil o informace týkající se 

převodu sokolovny, kde se čeká na stanovisko právníka ke smlouvě a následné 

schválení v TJ Sokol a zastupitelstvu.  

Usnesení jsou plněna v souladu s termíny až na usnesení č. 49/2014 – kritéria 

pro přiznávání odměn ředitelů příspěvkových organizací.  

 

k bodu č. 2  

Pan místostarosta vysvětlil, proč předkládá dodatek k zásadám pro vydávání 

informačního zpravodaje města Heřmanův Městec „Leknín“ a podrobně 

pohovořil o jednotlivých změnách. Upozornil, že v případě že rada schválí tento 

dodatek, musí být jmenována i redakce, která se nově zřizuje.  

Rada po krátké rozpravě jednomyslně schválila dodatek zásad a jmenovala 

redakci ve složení Otakar Volejník, Jarmila Novotná a grafik, který vzejde 

z výběrového řízení. Uzávěrka přihlášek je 10.1.2015.  

 

k bodu č. 3  

Pan starosta podrobně informoval radu o návštěvě pana hejtmana Pardubického 

kraje JUDr. Martina Netolického, která se uskuteční v pátek 9.1.2015 

v dopoledních hodinách. Sdělil, že s panem hejtmanem bude jednat především 

na téma dopravy, která je velkou zátěží pro město. Rada po krátké diskusi 

jednomyslně vzala informaci na vědomí.  
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k bodu č. 4 

Pan místostarosta předložil zápis z vyhodnocení nabídek na provedení těžebních 

prací pro LHC města Heřmanův Městec. Bylo předloženo 9 nabídek, z toho 6 

nabídek na provedení prací velkým harvestorem (Lesní společnost JaK s.r.o. 

Potůčky, UNILES, a.s. Rumburk, RM FOREST lesní společnost s.r.o. 

Bojkovice, Bc. Karel Kuba Moravské Budějovice, BEDATA, s.r.o. Praha, 

Tomáš Jukl – práce v lesnictví Potůčky 147) a 3 nabídky na provedení prací 

malým harvestorem (Lukáš Tomek Vrané nad Vltavou, Solitera s.r.o. Hořice, 

LESALOV s.r.o. Nové Strašecí).  

Komisí byla vybrána na práce malým harvestorem firma LESALOV s.r.o. Nové 

Strašecí a na práce velkým harvestorem firma Lesní společnost RM FOREST 

s.r.o. Bojkovice. 

 

Rada jednomyslně schválila uzavření smlouvy na práce malým harvestorem 

s firmou LESALOV s.r.o. Nové Strašecí a na práce velkým harvestorem 

s firmou RM FOREST lesní společnost s.r.o. Bojkovice.  

 

Pan starosta informoval o rezignaci Mgr. Vratislava Dočkala na člena sportovní 

komise a Ing. Martina Kopeckého na předsedu komise stavební a investiční. Pan 

Volejník navrhl za předsedu komise stavební a investiční Miloše Minaříka, 

kterého rada jednomyslně schválila za předsedu. Pan Volejník sdělil, že pan 

Miloš Černovský by měl zájem pracovat v komisi cestovního ruchu, propagace a 

spolupráce s partnerskými městy. Rada rozšiřování počtu členů komise 

neschválila.                     

Pan starosta oznámil, že jmenoval komisi ve složení Josef Kozel, Hana Mifková, 

RNDr. Jana Kočová, Ing. Hana Marčáková a Jana Malinská pro výběrové řízení 

na tajemníka úřadu.  

Komise se poprvé sejde v pondělí 12.1.2015 ve 14 hodin.  

Starosta informoval, že příští zasedání rady se mimořádně uskuteční ve čtvrtek 

22.1.2015 v 17:00 hodin.  

Pan Kotora vznesl požadavek na předložení harmonogramu investičních akcí, 

jejichž výčet byl předložen radě společně s návrhem rozpočtu na rok 2015. Byly 

to akce označené hvězdičkou a jejich realizace je podmíněna dotacemi nebo 

dostatkem finančních prostředků v rozpočtu města. Rada jednomyslně schválila 

předložení harmonogramu.  

Pan Volejník společně s panem starostou informoval o možnostech podávání 

žádostí o granty. Jeden z grantů je na rekonstrukci kapliček a soch. Uzávěrka je 

31.1.2015. O tomto grantu bylo jednáno s Ing. Milanem Mariánkem z Krajského 

úřadu Pardubického kraje a Ing. Stanislavem Kudláčkem z Městského úřadu 

Chrudim – odbor kultury.  

Pan Dvořák se dotázal na pronájem nebytových prostor. V souvislosti s jeho 

požadavkem rada jednomyslně schválila předložení smlouvy na pronájem 

nebytových prostor ve vlastnictví města.  
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Pan Volejník informoval o přípravách městských slavností ve dnech 2., 3. a 4. 

října 2015.  
 

Heřmanův Městec 7.1.2015       

 

         

         

 

 

 

Josef   K o z e l       Otakar   V o l e j n í k  

    starosta města        místostarosta města 
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U s n e s e n í  
ze zasedání Rady města Heřmanův Městec ze dne 7.1.2015   

 

 

k bodu č. 2  

Rada města usnesením č. 1/2015  

s c h v a l u j e  

Dodatek k zásadám pro vydávání informačního zpravodaje Města Heřmanův 

Městec „Leknín“ a  

j m e n u j e  

členy redakce pana Otakara Volejníka, paní Jarmilu Novotnou a grafika, jehož 

jméno bude doplněno po ukončení výběrového řízení.  

 

k bodu č. 3  

Rada města usnesením č. 2/2015  

b e r e   n a   v ě d o m í  

informace pana starosty týkající se návštěvy pana hejtmana Pardubického kraje 

JUDr. Martina Netolického, která se uskuteční 9.1.2015 v dopoledních 

hodinách.  

 

k bodu č. 4  

Rada města usnesením č. 3/2015  

p r o j e d n a l a  

zápis komise na vyhodnocení nabídek provedení těžebních prací pro LHC 

Heřmanův Městec a  

s c h v a l u j e  

uzavření smlouvy na provedení prací malým harvestorem s firmou LESALOV 

s.r.o., Molkova 410, Nové Strašecí a na provedení prací velkým harvestorem 

s firmou RM FOREST lesní společnost s.r.o. Bojkovice.  

Zodpovídá: p. Otakar Volejník  

místostarosta města  

Termín:  16.1.2015  

 

Rada města usnesením č. 4/2015  

b e r e   n a   v ě d o m í  

rezignaci Mgr. Vratislava Dočkala na člena sportovní komise a Ing. Martina 

Kopeckého na předsedu komise stavební a investiční a  

j m e n u j e  

předsedou komise stavební a investiční pana Miloše Minaříka.  
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Rada města usnesením č. 5/2015  

u k l á d á  

předložit harmonogram investičních akcí, s jejichž realizací je uvažováno v roce 

2015 v případě finančního zajištění.  

Zodpovídá: p. Miloš Jožák  

vedoucí odboru investic 

Termín:  15.1.2015  

 

Rada města usnesením č. 6/2015  

u k l á d á  

předložit všechny smlouvy na pronájem nebytových prostor ve vlastnictví 

města.  

Zodpovídá: pí Monika Erbenová  

odbor FaVH 

Termín:  15.1.201 

  

 

Heřmanův Městec 7.1.2015       

 

         

 

         

 

 

 

Josef   K o z e l       Otakar   V o l e j n í k  

    starosta města        místostarosta města 
 
 
 
 


